
  

 

KULTURNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-08-30, § 11 

 
 Tid  kl 16 30 – 17.15 
   

 Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 11 september 2012 
  

 
 
Madeleine Sjöstedt Ann Mari Engel 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt, ordföranden (FP) 
Ann Mari Engel, vice ordföranden (V) 
Ariane Bucquet Pousette (M) 
Birgitta Holm (M) 
Maria Braun (M) 
Arba Kokalari (M) 
Rasmus Jonlund (FP) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

  
Tony Nilsson (S) för Anna-Greta Leijon (S) 
Adnan Bozkurt (S) för Salar Rashid (S) 
Mårten Andersson (V) för Monika Lindh (S) 
Marja Sandin-Wester (MP) för Mats Berglund (MP) 

 
Ersättare: 

 Manne Bergström (M) 
Johan Nilsson (M) 
Ann Burgess (M) 
Mathias Laitila Kälvemark (FP) 
Cecilia Önfelt (C) 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Berit Svedberg, Ann-Charlotte Backlund, Mårten Castenfors, 
Marion Hauge Lindberg, Patrik Liljegren, Inga Lundén, Lennart Ploom och Eric 
Sjöström samt borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 
borgarrådssekreteraren Anders Gustafsson från roteln. 
 
 



  

 
 § 11 

Svar på skrivelse från Skärholmens stadsdelsförvaltning 
angående Skärholmens gård  
Dnr 1.1/2690/2012 
 
Beslut 
Kulturnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 
1 Kulturnämnden godkänner och överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande  som 

svar på skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 27 juni 2012. 
 
Sammanfattning 
Skrivelsen är en vädjan från Skärholmens stadsdelsnämnd om att Stadsholmens 
aviserade hyreshöjningar inte genomförs och att Skärholmens gård ges rimliga 
förutsättningar för att bedriva en öppen verksamhet för allmänheten.  
 
Kulturförvaltningen anser att det är viktigt att skapa förutsättningar så att öppen 
verksamhet kan bedrivas i kulturhistoriskt värdefulla miljöer. Kulturförvaltningen 
uppfattar att Stadsholmen AB är en bra garant för att de kulturhistoriska värdena i 
Skärholmens gård ska bevaras. Vidare menar kulturförvaltningen att 
marknadsanpassning av hyror i Stadsholmens fastigheter får ekonomiska 
konsekvenser som kan innebära att kulturverksamheter inte längre kan bedrivas i dem.  
 
Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  
1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP) och Ariane Bucquet Pousette m.fl. (M) 

föreslår (se beslutet). 

2) Vice ordföranden Ann Mari Engel m.fl. (V), Tony Nilsson m.fl. (S) och Marja 
Sandin-Wester (MP) föreslår att kulturnämnden beslutar enligt följande: 

Att kulturnämnden som ett tillägg till svaret från förvaltningen förtydligar att 
nämnden anser att den aviserade hyreshöjningen inte bör genomföras. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt förslag från Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP) och 
Ariane Bucquet Pousette m.fl. (M) 
 
Reservation 
Vice ordföranden Ann Mari Engel m.fl. (V), Tony Nilsson m.fl. (S) och Marja Sandin-
Wester (MP) reserverar sig med hänvisning till sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP) och Ariane 
Bucquet Pousette m.fl. (M) enligt följande: 
 

Hyran för lokalerna är en fråga mellan hyresvärden och hyresgästen, i det aktuella 
fallet mellan Stadsholmen AB och Skärholmens gård. Kulturnämnden har således 



  

ingen rådighet att påverka hyressättningen. 
 
Ersättaryttrande 
Cecilia Önfelt (C) instämmer i särskilt uttalande från ordföranden Madeleine Sjöstedt 
m.fl. (FP) och Ariane Bucquet Pousette m.fl. (M). 
 
 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


